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BEANTWOORDING RAADSVRAGEN 
 
 
 
Nummer  :  106-340  
Onderwerp  :  Raadsvoorstel vaststellen verordening maatschappelijke ondersteuning 2020 
Portefeuillehouder :  A.A. van Nieuwkerk 
Datum   :  6 mei 2020  
 

 
Beantwoording van de vragen van de fractie van WaterlandNatuurlijk aan het college van burgemeester en 
wethouders (ingezonden op 4 mei 2020) betreffende agendapunt 4 van de voorbereidende raad op 7 mei 
 
 
Terecht komt het college met een aanpassing van de WMO-regeling voor Waterland. Enkele andere 
aanpassingen lopen mee in het voorstel. Zo te zien gaat het inderdaad om verbeteringen, waarbij met name de 
hardheidsclausule opvalt. Het financiële gat dat door de aanpassing van de rijksregeling in de gemeentelijke 
begroting ontstaat wordt niet gedekt. En nadere informatie wordt in het vooruitzicht gesteld. Vandaar enkele 
vragen. 
 

 

Vraag 1 

Wat is de motivering van het college om nu geen voorstellen mee te laten lopen om het gat van rond de € 

100.000 in de begroting te dichten? Dat te meer nu andere aanpassingen wel mee lopen met de aanpassing 

aan de wijziging van de AMvB. 

 

Antwoord 1 

In de financiële toelichting van het raadsvoorstel wordt u geïnformeerd over de gevolgen van de invoering van 

het abonnementstarief. Door de invoering van het abonnementstarief is er een gat van € 110.487,- ontstaan. 

Via een RID en de klankbordgroep bent u onlangs geïnformeerd over de tekorten in het Sociaal Domein en de 

aanpak om dit op te lossen. Het genoemde gat dat is ontstaan door de invoering is meegenomen in deze 

aanpak en hangt dus samen met het oplossen van de andere tekorten binnen het Sociaal Domein. Een groot 

deel van de beoogde maatregelen kunnen doorgevoerd worden zonder dat daarvoor de verordening aangepast 

dient te worden. Mocht een bepaalde maatregel pas ingevoerd kunnen worden als de verordening moet 

worden aangepast, dan zal een wijzigingsvoorstel aan uw raad worden voorgelegd. Vooralsnog is dit niet aan 

de orde. 

 

Vraag 2 

Wanneer komen de documenten met de aangekondigde beleidsregels en uitvoeringsregels naar de raad? Zijn 

deze niet noodzakelijk om de aanpassingen ook daadwerkelijk te laten functioneren? Wat is de reden, dat die 

nu niet zijn bijgevoegd? 

 

Antwoord 2 

De aanpassingen m.b.t. het abonnementstarief zijn sinds 1 januari 2019 doorgevoerd en functioneren zonder 

dat de verordening hier juridische grondslag voor biedt. Vanuit de Wet maatschappelijke ondersteuning wordt 

hier weliswaar in voorzien, maar het is belangrijk om inwoners en consulenten een correct juridisch kader mee 

te geven. De verordening biedt het juridische kader voor de uitvoerings- en beleidsregels daarom is het 
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belangrijk dat de verordening eerst wordt vastgesteld. We verwachten de beleids- en uitvoeringsregels nog dit 

jaar naar de Raad te kunnen sturen; dit staat de werking van de verordening niet in de weg. Voor gelijktijdige 

verzending naar de Raad is vanwege capaciteitsgebrek niet gekozen.  

 

 


